
Van: Bergkamp, V.   
Verzonden: donderdag 17 september 2020 15:46 
Aan: Commissie J&V   
CC: Nispen van M.  Toorenburg van M.M. <l; Markuszower, mr. G. (Gidi 2k) >; Berg, van den J.   
Onderwerp: vragen naar aanleiding van het onderzoek Afstand en Adoptie 1956-1984 
 
Geachte griffier, 
 
Graag zou ik mede namens de collega’s, Van Nispen (SP), Van Toorenburg (CDA), Markuszower (PVV) 
en Van den Berge (Groen Links), een brief willen van de Minister van Rechtsbescherming, waarin 
antwoord wordt gegeven op de volgende vragen  met betrekking tot het onderzoek Afstand en 
adoptie, in Nederland 1956-1984: 
 

1. Uitvoering van de motie (31256, Nr 71) 
Op welke wijze is onze motie uitgevoerd die niet alleen een reflectie betreft op het 
Meldpunt, maar ook op het onderzoek? Hoe ver is de Minister met het vinden van een 
deskundige met statuur met draagvlak bij de belanghebbenden?   

2. Onderzoek dat uitgevoerd wordt door het Verwey Jonker Instituut 
Waar gaat het onderzoek over? Wat is het doel? Welke vragen moeten worden beantwoord? 
Is de Minister bereid om de onderzoeksopzet naar de Kamer  te sturen? 
 

3. Optekening van de getuigenissen voor het erfgoed 
Kan de Minister aangeven welke afspraken hier eerder over zijn gemaakt? Wat is de stand 
van zaken nu? Op welke wijze worden belanghebbenden hier in mee genomen? Bestaat er 
de mogelijkheid dat belanghebbenden dit zelf organiseren, gefaciliteerd door het Ministerie? 
Kan het Ministerie duidelijkheid bieden aan mensen als ze hun verhaal vertellen, waar dit 
dan voor wordt gebruikt, ten behoeve van het erfgoed en/of het onderzoek? Dit laatste is 
niet altijd helder namelijk. 

 
4. Datalek 

Wat is de stand van zaken met betrekking tot het datalek en het waarborgen van de privacy? 
 
Graag zouden wij uiterlijk voor het aankomende herfstreces een antwoord willen ontvangen op onze 
vragen. 
 
Met dank! 
 
Vera Bergkamp 
Lid Tweede Kamer D66 
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